
Protokół 

z posiedzenia Komisji Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 15 grudnia 2022 rok 

o godzinie 8:00 

w sali Urzędu Gminy w Bądkowie 

Ad.1 

Na posiedzeniu Komisji, któremu na prośbę przewodniczących komisji przewodniczyła 

- Pani Elżbieta Figas udział wzięli członkowie Komisji Rady Gminy Bądkowo wg. list 

obecności stanowiących załączniki nr 1-5 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli również Wójt Gminy Bądkowo — Pan Ryszard Stępkowski oraz 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman. 

Pani Elżbieta Figas — Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo dokonała otwarcia posiedzenia, 

przywitała wszystkich obecnych na spotkaniu a następnie przedstawiła tematy posiedzenia. 

Tematy posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie projektów uchwał będącymi tematami obrad XLII sesji Rady Gminy 

Bądkowo. 

3. Sprawy różne. 

Ad. 2. 

— Projekt uchwały w sprawie zmian Wielołetniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo 

na lata 2022-2030 

Skarbnik Gminy przedstawiły zmiany, zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały, tj. objaśnienia 

przyjętych wartości do Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2022-2030, 

który otrzymali wszyscy radni wraz z projektem uchwały. 

Uwag i pytań ze strony radnych nie było. 

— Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na 2022 rok 

Uwag i pytań ze strony radnych nie było. 
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— Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kujawce na zakup lekkiego samochodu ratowniczo — 

gaśniczego. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w opinii Regionalnej Opinii Obrachunkowej w uchwale powiela 

się zapisy znajdujące się w uchwale budżetowej na 2023 roku, w związku z tym należy uchylić 

przedmiotową uchwałę. 

— Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Kujawsko 

- Pomorskiego 

Wójt Gminy wyjaśnił, że pomoc rzeczowa dotyczy remontu chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 301 tj. ulica Wojska Polskiego w Bądkowie. Ponadto Wójt Gminy 

poinformował, ze ruszyły już prace i dojechał pierwszy transport kostki brukowej. 

— - Projekt uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczania 

inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że nastąpiła zmiana sołtysa w miejscowości Kwiatkowo oraz 

dodano $ 40 treści: „, Zarządzenie poboru podatków w drodze inkasa nie wyklucza możliwości 

uiszczenia należności przez podatników bezpośrednio w kasie Urzędu Gminy lub na właściwy 

rachunek bankowy”. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wcześniej takiego zapisu nie było, jednak 

teraz jest on wymagany. 

Uwag i pytań ze strony radnych nie było. 

— Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 

2023-2030 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że w porównaniu do projektu uchwały z dnia 15.11.2022 roku , 

który otrzymali radni, wprowadzono drobne zmiany kosmetyczne. Zmiany te dotyczą głównie 

przesunięć między paragrafami oraz dodano dwa nowe przedsięwzięcia, tj. remont chodnika 

przy ulicy Wojska Polskiego w Bądkowie w ciągu drogi wojewódzkiej nr 301 oraz przebudowa 

drogi gminnej nr 160716C w m. Kalinowiec. 

Radny Pan Roman Kaszubski zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy, czy wieloletnia 

prognoza finansowa ma jakieś znaczenie, czy to tylko fikcja, ponieważ inwestycje są ciągle 

przesuwane i chodzi mu konkretnie o remont budynku w Toporzyszczewie. W opinii radnego 

inwestycja ta była planowana od lat i znowu została przesunięta. Radny wyraził swoje 
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niezadowolenie i pretensje w tej sprawie. Radny stwierdził również, że jest to kolejny rok, gdzie 

w jego okręgu wyborczym nie jest praktycznie nic robione, a nacisk i oczekiwania ze strony 

mieszkańców, którzy go wybrali na radnego jest duży. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że 3 mieszkańców wykupiło lokale na własność a kolejny lokal jest 

wolny, więc częściowo budynek jest sprywatyzowany. Wójt Gminy oznajmił, że nie jest 

prawdą to, że nic nie zostało zrobione, ponieważ zainwestowano potężne pieniądze na remont 

kotłowni. 

Skarbnik Gminy stwierdziła, że w tej sytuacji mieszkańcy, którzy mają lokal na własność będą 

musieli dołożyć do tej inwestycji. 

Radna Pani Agnieszka Sobiecka — Podlewska wraz z radnym Panem Romanem Ciesielskim 

stwierdzili, że w każdym okręgu wyborczym są budowane i remontowane drogi jak również 

zaplanowano kolejne inwestycje, więc każdy z nas powinien być już trochę zadowolony, 

ponieważ u każdego jest coś robione. 

— - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bądkowo na 2023 rok. 

Radny Pan Roman Kaszubski stwierdził, że budżet od strony technicznej podoba mu się, 

jednak diabeł tkwi w szczegółach i nie jest on do końca zadowolony.. 

— Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Bądkowo 

Pracownik Urzędu Gminy w Bądkowie Pani Agata Dąbek wyjaśniła, że w uchwale należy 

jeszcze raz doprecyzować zapisy, ponieważ są uwagi ze strony nadzoru. 

— - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Bądkowo. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła skargę, która wpłynęła w przedmiotowej sprawie 

jak również stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bądkowo. Uchwała 

zawiera również szczegółowe uzasadnienie, które otrzymali wszyscy radni. Radni podzielili 

stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji, uznając skargę za bezzasadną. 

— Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVI/234/2022 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia Gminnego programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych w Gminie Bądkowo na lata 

2022-2025. 
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Uwag i pytań ze strony radnych nie było. 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pisma, które wpłynęły do Rady Gminy Bądkowo 

oraz pismo wychodzące z biura rady w okresie od 16.11.2022r do dnia 15.12.2022r. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała również, że mieszkaniec Kalinowca wnioskuje o 

lampy uliczne w ilości 7 szt. 

Radni na obecną chwilę nie przychylili się do prośby mieszkańca. 

Wójt Gminy w wersji papierowej, na prośbę radnego Marka Jankowskiego przedstawił radnym 

zestawienie przebudowy dróg gminnych za 2022 rok. Zestawienie do stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Na tym protokół o godzinie 10:35 zakończono. 

Protokół sporządził: 

KIEROWNIK REFERATE| MORA Am ZACY 

losu W r1ÓM neelaryjn 
YÓŻ JB MYĆ, 

zbrieta I *igas 
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Przebudowa dróg 2022 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Łowkowice o dł. 829m 
        ul. Krzywa Góra 8/10 

87-800 Włocławek     

Lp. | Nazwa zadania Wykonawca Kwota 
Przebudowa dróg Przedsiębiorstwo Robót 

- 160858C DEOZÓWYCH 
1. parzyste INODROG* Sp.zo.o. |!1114 252,46zł 

1710m Ul. Budowalna 38 
88-100 Inowrocław 

Przedsiębiorstwo Robót A 
-160726C Żabieniec | Drogowych ,, O 

2. |998m INODROG” Sp.zo.o. | 633 932,66 zł : 
Ul. Budowalna 38 

88-100 Inowrocław > 

Przedsiębiorstwo Robót 
- 160727C Kol. Drogowych ,, Ł 

3. | Łowiczek 600m INODROG” Sp.zo.o. | 437 045,70 zł k 
Ul. Budowalna 38 D 
88-100 Inowrocław 

Przedsiębiorstwo Robót z 

- 160724C Kolonia Drogowych ,, 3 koty = 

4. | Łowiczek — 700, INODROG” Sp.zo.o. | 492 744,35 zł j 
Ul. Budowałna 38 5 
88-100 Inowrocław or m 
Przedsiębiorstwo Robót 157 574,95 zł 

- Bądkowo 215/1 921m | PrOgoWYCH 
5, (Ogrodowa) INODROG” Sp. z o.o. 473 523,37 zł 

. Ul. Budowalna 38 
88-100 Inowrocław 

Remont drogi gminnej = s yi 690 519,80 zł : 
nr 160708 C koda Dofinansowanie 

6. . Smorczynski FP RFRD 
Bądkówek- Kujawka- Olsza 3. 88-300 w kwocie 
1110m zę 7 345 259,00 zł 

Mogilno 

Przebudowa drogi Zakład Usług 425 846,64 zł 
gminnej wewnętrznej | Drogowych Marek Dofinansowanie 

7. | działkanr53i61l w Smorczynski w kwocie FOGR 
miejscowości Kryńsk.- | Olsza 3, 88-300 137 700,00 zł 
764m Mogilno 
Przebudowa drogi : Zaz adi 
gminnej 160727 © Fimialnżyciecyjwo | 47546582 
Kolonia Łowiczek Drogowi Dofinansowano NB row woki: DROGTOM Sp zo.o. FOGR 
(ogłoszony przetarg w ul Góra 8/10 w kwocie 
dniu 08.09.2022r.) SBŃŃ Włodawa - | 123 120,00 zł 
(FOGR) 

Przebudowa drogi di Inżynieryjno 
(ERIE ogowa 

9. |gminnejnr 160737C  |TROGTOMSp.zo.o. | 586 129,19zł Środki własne 
Wójtówka — 

  
 



Przebudowa drogi gminnej nr 160737C Wójtówka — Łówkowice o dł. 829m- kwota 
586 129,19zł to jest najkorzystniejsza oferta z przeprowadzonego postępowania. Podpisanie 

umowy nastąpi po weryfikacji dokumentów. Przewidywany termin podpisania umowy to 
22 listopada 2022. Firma ma 30 dni od podpisania umowy na realizację zadania. 

PRZEWQÓ DNIC ZĄCY, 

OZ ODA 
A Figas


